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Media Release – Tuesday 14 May 2024 

 

Alba Discloses its Financial Results for the First Quarter of 2024 

Q1 2024 Financial Performance  

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) (Ticker Code: ALBH), one of the world’s largest aluminium smelters, has 

reported a Profit of BD24.5 million (US$65 million) for the first quarter of 2024, a drop of 48% Year-over-

Year (YoY), versus a Profit of BD47.5 million (US$126.2 million) for the same period in 2023. The Company 

reported Basic and Diluted Earnings Per Share of fils 17 for Q1 2024 versus fils 34 for the same period in 

2023.  

Total Comprehensive Income for Q1 2024 stood at BD27.7 million (US$73.6 million) versus BD37.1 million 

(US$98.7 million) for the same period in 2023 – a drop of 25% YoY. Gross Profit for Q1 2024 was BD57.3 

million (US$152.3 million) versus BD 79.9 million (US$212.4 million) for the same period in 2023 - down by 

28% YoY.  

With regards to the Revenue  from contracts with customers in Q1 2024, Alba generated BD334.6 million 

(US$889.8 million) versus BD369.9 million (US$983.8 million) in Q1 2023 – a drop of 10% YoY.  

Total Equity as of 31 March 2024 stood at BD1,794.9 million (US$4,773.6 million), up by 0.3%, versus 

BD1,789.2 million (US$4,758.6 million), as of 31 December 2023. Alba’s Total Assets as of 31 March 2024 

were BD2,575.5 million (US$6,849.6 million) versus BD2,553.6 million (US$6,791.4 million) as of 31 

December 2023 – up by 0.9%.  

Alba’s top-line and bottom-line were driven by lower LME prices (down by 8% YoY in Q1 2024) and lower 

premiums (down by 27% YoY in Q1 2024). 

 

 

 

FOR IMMEDIATE RELEASE  
MANAMA (ALBH) 
 
Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) (Ticker Code: ALBH) presents its financial results as per the International Financial 

Reporting Standards (IFRS) accounting rules. All investors and reporters are requested to read Alba’s First Quarter 

2024 Interim Condensed Consolidated Financial Statements which are posted at www.albasmelter.com. 

Alba’s official press release and full set of Financial Statements are also available on Bahrain Bourse website.  

Alba’s Financial Results for the First Quarter of 2024 are summarized below: 

 

http://www.albasmelter.com/
https://www.bahrainbourse.com/aluminum-bahrain-bsc
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Industry Highlights [Based on Market Intelligence] 

▪ Global Economy Bounces Back, Market Demand (+5% YoY)  

o The global economy is holding up better than expected, even with rising interest rates. Industrial 

production is poised for a comeback with key indicators pointing towards a positive outlook. While 

inflation is on a downward trend, progress is slower than anticipated due to persistent energy price 

risks and volatile shipping costs. 

o China leads demand growth fuelled by robust growth in renewables and electric vehicle (EV) sectors. 

Chinese aluminium consumption surged by 9% year-over-year (YoY). 

o Middle East region boasts a positive picture with demand climbing 7% YoY driven by higher 

consumption in the UAE (14% YoY) and KSA (8% YoY). 

o The eurozone presents a stark contrast. Its economy stagnated in Q4 2023 and continues to struggle 

in Q1 2024 – this was reflected in a 2% YoY drop in demand. 

o Sluggish consumption in the US persists due to inflationary pressures, down by 2% YoY. 

 

▪ Global Aluminium Supply (+3% YoY), Mixed Signals Amid Geopolitical Tensions 

o China's production growth muted by hydropower shortage. Despite the restart of Yunnan smelters, 

Chinese aluminium supply climbed by 4% YoY. 

o Middle East witnessed a rise in supply, +4% YoY, bolstered by a 29% surge from Saudi Arabia. 

o European production edged up by 2% YoY, largely fuelled by increased output from Russian 

smelters.  

o North America experienced a modest 1% YoY rise, primarily due to a 5% YoY increase from 

Canadian smelters, partially offset by the closure of the New Madrid smelter in the US (-13% YoY). 

o The global market currently sits in surplus of 47kMT including China and deficit of 218kMT ex-China. 

This dynamic is further complicated by recent sanctions imposed by the US and UK on Russia. 

[These sanctions include an import ban on Russian aluminium and restrictions on activity at LME, 

where a significant portion of Russian aluminium is stored (with LME stocks of Russian origin 

reaching 91% of the total]. 

▪ LME Price & Premiums 

o Market uncertainty surrounding inflation and policy support measures pushed LME prices down to 

US$2,200/t in Q1 2024, representing a drop of 8% YoY. Prices fluctuated between US$2,110/t 

(lowest on 22 Jan’2024) and US$2,337/t (highest on 02 Jan’2024). 

o LME inventories remain at low levels at ~0.5 million MT (up by 5% YoY). 

o Premium prices diverge regionally: DDP Rotterdam premiums up while MJP & US Midwest dip. [The 

recent Baltimore bridge collapse is expected to elevate US Midwest premiums in the short term]. 

Alba Celebrates ESG Achievements and Plans Future Course 

▪ Safety First. Safety Always 

o Launch of plant-wide ‘SAFE and Healthy Ramadan’ Campaign. 

▪ Empowering People 

o Nine employees earned Professional Diploma in Waste Management from Arabian Gulf University 

(AGU).  

o 12 exceptional employees, including 6 women, were recognized with the ‘Inspirational Employee of 

the Year’ Award. 

▪ Leading the Way, Sustainable Aluminium Production  

o Inked an Associate Centre Partnership Agreement under the Advanced Manufacturing Industries 

Cluster with the World Economic Forum (WEF), cementing Alba’s position as a leader in sustainable 

and innovative manufacturing. 
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o Installing Solar Photovoltaic (PV) Power Generation System is underway across various locations 

within Alba. 

▪ 2024 Objectives  

o Safety Mirror: Continuous improvement in safety practices; Strategy Refresh: Strategy makeover; e-

Al Hassalah: Embrace digital technologies to unlock further efficiencies; Upskilling & Reskilling: 

Empower human capital through targeted training programmes. 

▪ Building for Tomorrow 

o  Power Station 5 Block 4 Project is on track for completion in Q4 2024. 

Alba’s Operational Highlights 

▪ Sales volume topped 363,283 MT, up by 1% YoY, while Production rose to 405,893 MT, reflecting a 2% YoY 

growth.  

▪ Value Added Sales (VAP) averaged 70% of total shipments, corresponding to +10% YoY [VAP: 252,772 MT 

in Q1'24 versus 230,491 MT in Q1'23]. 

▪ Alba secured a strategic 10-Year Gas Supply Deal with Bapco Energies, featuring a fixed price structure for 

the initial five years at a competitive US$4 per million British thermal units (MMBTU).  

▪ Alba and EGA signed a comprehensive Technology Service Agreement for Reduction Line 6 which includes 

technical support services, monitoring services as well as operational consultation. 

▪ Achieved savings for e-Al Hassalah at US$29 million against 2024 Target of US$60 million.  

 

▪ Aluminium Market Outlook: Uncertainties Cloud Short-Term Prospects [Based on Market Intelligence] 

o Macroeconomic Headwinds: Concerns over persistent inflation and the effectiveness of 

government support measures continue to cast a shadow on the aluminium market. Strong dollar 

may limit LME price increases. 

o Demand, A Delicate Balance: Despite initial restocking activities, consumer confidence in near-term 

interest rate cuts is waning. This could lead to a renewed drop in demand, potentially offsetting the 

recent improvement. The automotive sector remains the primary driver, although overall demand is 

expected to remain modest in Q2 2024. 

o Geopolitical Tensions and Freight Rate Fluctuations: While disruptions persist in the Red Sea, 

freight rate stabilization has shifted the focus back to demand. Geopolitical tensions remain a 

significant unknown factor that could influence market dynamics. 

o LME Price Forecast: LME prices are expected to range between US$2,250/t and US$2,350/t in the 

near term.  

Alba: Safe, Sustainable, Successful 

▪ Leading the Way: Safety First, Sustainability Always 

o Aligned with Bahrain's objective of net-zero emissions by 2060, Alba embeds sustainability principles 

in all operations, minimizing environmental impact from raw material sourcing to product delivery. 

▪ Operational Excellence and Growth  

o Exceed 2023 Net Finished Production of 1,620,665 MT and achieve e-Al Hassalah 2024 Target of 

US$60 million (versus 2026 Target of US$150 million). 

o Maintain active pursuit to source upstream resources to meet one-third of its alumina needs. 

▪ Capacity Expansion and Efficiency Enhancement 

o Leverage its industry-leading certifications such as Aluminium Stewardship Initiative (ASI) and 

Ecovadis to penetrate new markets and drive growth in Value Added Sales (VAP).  

o Complete Block 4 Project by Q4 2024 and Solar Farm by Q2 2024. 

o Review Feasibility Study Class III for ‘New Replacement Line’ (previously Line 7). 
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Commenting on the Company’s performance for the first quarter of 2024, the Chairman of Alba’s Board of 

Directors, Khalid Al Rumaihi stated: 

“Despite market headwinds and lower LME prices, our commitment to operational excellence yielded good results 

in Q1 2024. In fact, if commodity prices (LME and premium prices) had remained at Q1 2023 levels, we are 

confident we would have delivered an even stronger performance for this quarter.  

Such performance positions us as a frontrunner to capitalize on the upswing in LME prices driven by global 

aluminium demand boom. Furthermore, our focus to strategic priorities equips us to navigate 2024 with agility, 

capitalizing on emerging opportunities.” 

Alba’s Chief Executive Officer, Ali Al Baqali, added: “While the overall economic climate remains challenging, we 

are laser-focused on the controllable aspects of our business: Safety, streamlined operations, and a rigorously 

cost-effective structure. This focus, coupled with the dedication of our entire team, empowers us to thrive even in 

these challenging economic conditions.” 

Alba Management will hold a conference call on Wednesday 15 May 2024 at 2:15 PM Bahrain Time to discuss the 

Company's financial and operational performance for Q1 2024 and outline its strategic priorities moving forward. 

ENDS 

Photo Caption 

Group photo 

About Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) 
[Ticker: ALBH] 
 
A Global Aluminium Leader: At plus-1.62 million metric tonnes per annum (mtpa) (2023), Alba is a world-leading aluminium 
smelter with a proud 50-year legacy in operational excellence, safety, environmental responsibility, and community 
development. 
 
Trusted Partner: A cornerstone of the Bahrain’s economy, Alba produces high-quality aluminium, including standard and 
value-added products, which are exported to over 270 customers globally. With sales’ offices in Europe (Zurich), Asia 
(Singapore), and a subsidiary in the U.S., Alba is a reliable partner on the world stage. Alba is dually listed on Bahrain Bourse 
and London Stock Exchange and its shareholders are Bahrain Mumtalakat Holding Company B.S.C. © (69.38%), SABIC 
Industrial Investments Company (SIIC) (20.62%) and General Public (10%). Alba prioritizes the highest quality standards, 
reflected in its certifications: ISO 9001 (quality), ISO 14001 (environment), ISO 27001 (information security), ISO 45001 
(occupational health and safety), and ISO 18788 (security operations management). Additionally, Alba demonstrates its 
commitment to responsible manufacturing through certifications like IATF 16949 (automotive quality), ISO 22301 (business 
continuity), and ASI Performance and Chain of Custody Standards. This dedication is further underscored by their top 1% 
Ecovadis Platinum rating for sustainability. 
 
Pioneering Sustainability: As the first aluminium smelter in the Middle East, Alba is central to Bahrain's thriving downstream 
aluminium sector, contributing significantly to the Kingdom's GDP. Committed to social responsibility, Alba employs a 
workforce that is 86% Bahrainis (2023) and invests heavily in employee training and development. Alba also plays a crucial 
role in the Aluminium Downstream Park, therefore increasing the contribution of non-oil sectors to the GDP of Bahrain. Alba 
has been recognised for its initiatives to produce Aluminium responsibly through awards such as Top ESG performer in 
Bahrain by ESG Invest, Safeguard Label from Bureau Veritas and Best Corporate Governance Award by Ethical Boardroom. 
 
Recognised for its environmental practices, social contributions, and corporate governance, Alba launched a comprehensive 
ESG Roadmap in 2022 focusing on 6 priority areas: (1) Decarbonisation, (2) Green Energy & Aluminium, (3) Circular Economy 
& Secondary Aluminium, (4) Employee Welfare, (5) Collaboration & Partnership and (6) Transparency, Communications & 
Due Diligence. Since its inception, Alba has invested into numerous environment, sustainable and socio-economic 
development projects that have had a positive impact on the society. Alba’s first-of-its-kind US$37.5 million zero-waste Spent 
Pot Lining Treatment Plant, the upcoming +6 MW Solar Farm Project and the Power Station 5 Block 4 Project are tangible 
initiatives aligned with Bahrain’s Net Zero Carbon Targets by 2060 led by HRH the Crown Prince and Prime Minister of 
Bahrain.  
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In a significant step towards its ESG goals, particularly its commitment to a circular economy and secondary aluminium, Alba 
introduced EternAl, its new line of low-carbon aluminium products. Launched in May 2024, EternAl offers two initial variants: 
EternAl-30 and EternAl-15, containing 30% and 15% recycled content respectively. 
 
Safety First, Always: Guided by the motto "Safety First, Safety Always," Alba prioritises the well-being of its employees and 
contractors. The Company achieved a record-breaking 30 million safe working hours without a lost-time injury in September 
2022. The Company has been recognised internationally for its excellent Safety and Health track record with awards such as 
the RoSPA President’s Award for winning RoSPA Gold Medal Award 10 years in a row, the British Safety Council’s 
International Safety Award with Merit along with 4-Star Audit Rating, as well as numerous awards from the National Safety 
Council (NSC).  
 
Alba Power Station 5 (PS5) Block 4 Expansion Project 
 
Alba's PS5 Block 4 is a new 680.9-megawatt (MW) combined-cycle power plant that expands the existing PS5 facility. This 

state-of-the-art J-class gas turbine addition boasts superior efficiency compared to Power Stations 3 & 4. Scheduled for 

completion in Q4 2024, Block 4 will boost PS5's total capacity to 2,481 MW, while reducing greenhouse gas emissions by 0.5 

tonnes of CO2 per tonne of aluminium produced. 

A consortium of Mitsubishi Power and SEPCOIII is responsible for the entire project lifecycle, from design and engineering to 

construction and commissioning. Alba has achieved in April 2024 the first fire of the state-of-the-art GT for Block 4 Project.  

Alba Stakeholder Engagement Plan 

Alba prioritises open communication with all its stakeholders, including the community, environmental and social groups. 

Through its Stakeholder Engagement Plan, the Company proactively addresses environmental and social impacts of its 

operations, outlining clear mitigation controls. Alba also maintains an external Grievance Mechanism accessible through the 

Code of Conduct, allowing stakeholders and the public to voice concerns and raise issues. 

 
Scan the above to Alba’s Stakeholder Engagement Plan  

Alba’s External Grievance Mechanism  

Alba prioritises ethical conduct and environmental responsibility. Stakeholders, employees, contractors, and the community 

can confidentially report any potential breaches of Alba's Code of Conduct or raise concerns about environmental and social 

impacts through the Alba Integrity Line. This independent, multilingual hotline operates 24/7 and is accessible via a toll-free 

phone number, the company intranet, or the website at www.albasmelter.com. 

 
Scan the above to Alba’s Code of Conduct   

For further details, please contact: 
Eline Hilal  
Director, Investor Relations, Insurance & Corporate Secretary  
Investor Relations Department 
Tel: (973) 1783 5100 
E-mail:  eline.hilal@alba.com.bh 
Website: www.albasmelter.com 
 
Follow us on:  

https://www.albasmelter.com/en/category/code-of-conduct
https://www.albasmelter.com/
mailto:eline.hilal@alba.com.bh
https://www.albasmelter.com/
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www.twitter.com/Alba4World  
www.facebook.com/Alba4World 
www.instagram.com/Alba4World  
www.linkedin.com/company/aluminium-bahrain 
www.youtube.com/Alba4World  
 

https://www.twitter.com/Alba4World
https://www.facebook.com/Alba4World
https://www.instagram.com/Alba4World
https://www.linkedin.com/company/aluminium-bahrain
https://www.youtube.com/Alba4World
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 2024 مايو 14 الثلاثاء –  خبر صحفي للنشر

 

 2024عام من اللأول نتائجها المالية للرب  ع ا تصرح ب البا 

2024للرب  ع الأول لعام  الأداء المالي   

كة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. )البا( )الرمز:   ي العالم، عن  الأ  صاهر م  أكب  أحد  (،  ALBHأعلنت شر
دينار  مليون    24.5  بلغرب  ح  لمنيوم ف 

ي 
(  65)  بحرين    ،  2024الرب  ع الأول من العام  خلال   مليون دولار أمريكي

ً
، مقابل رب  ح على أساس سنوي  %48بلغ    انخفاضمسجلا

ي )   47.5بلغ  
(    126.2مليون دينار بحرين  ة من العام  مليون دولار أمريكي كة عن  2023لنفس الفبر ساسي  الأ   صيب الن. وأعلنت الشر

ي الأرباح   مخفضالو 
 
أساسي ومخفض    نصيب مقابل    2024خلال الرب  ع الأول من العام    للسهم الواحد   فلسًا  17بقيمة    للسهم ف

ة من العام  34بقيمة   . 2023فلسًا للسهم الواحد لنفس الفبر

ي )   27.7ما قيمته    2024الأول من العام الرب  ع  خلال    الشامل  الدخلمجموع  وبلغ  
(   73.6مليون دينار بحرين    مليون دولار أمريكي

ي )   37.1مقابل  
(  98.7مليون دينار بحرين  ة من العام  ل  مليون دولار أمريكي % على أساس  25بلغ    بانخفاضأي    –  2023نفس الفبر

ي )  57.3ما قيمته   2024للرب  ع الأول من العام    الرب  حإجمالي  . وبلغ  سنوي
(  152.3مليون دينار بحرين  مقابل   مليون دولار أمريكي

ي )   79.9
(  212.4مليون دينار بحرين  ة  مليون دولار أمريكي  .  % على أساس سنوي28بلغ    بانخفاضأي    –  2023من العام    لنفس الفبر

مة مع العملاء  الإيراداتوعلى صعيد   العام    من العقود المبر البا ما قيمته  2024للرب  ع الأول من  مليون دينار    334.6، حققت 

ي ) 
(   889.8بحرين  ي )   369.9مقابل    مليون دولار أمريكي

( خلال الرب  ع الأول لعام    983.8مليون دينار بحرين    2023مليون دولار أمريكي

 .  % على أساس سنوي10بلغ   بانخفاضأي  –

 للنشر الفوري 

 (ALBHالمنامة )

تقدم نتائجها المالية وفق القوانين المحاسبية المقررة بموجب المعايير (  ALBHشركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. )البا( )الرمز:  

 ( المالية  التقارير  على  IFRSالدولية لإعداد  الاطلاع  المستثمرين والصحفيين  المرحلية  المالية    القوائم(. يرجى من جميع 

 . www.albasmelter.comعلى موقع الشركة   2024لشركة البا للربع الأول من العام   المختصرة الموحدة 

بورصة  ل  الإلكتروني  موقعالعلى    الكاملة  المالية  المعلوماتوالصحفي الرسمي لشركة البا    للخبرأيضًا  كما يمكن الرجوع  

 .www.bahrainbourse.comالبحرين 

 2024الأول من العام لربع خلال اوفي ما يلي ملخص للنتائج المالية لشركة البا 

 

 

 

 

 

http://www.albasmelter.com/
http://www.bahrainbourse.com/
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ي )   1,794.9ما قيمته    2024مارس    31حنر تاري    خ    مجموع حقوق الملكية وبلغ  
(   4,773.6مليون دينار بحرين  ،  مليون دولار أمريكي

  
ً
 مسجلا

ً
)   1,789.2، وذلك مقابل  % 0.3بلغ    ارتفاعا ي 

بحرين  دينار  تاري    خ    4,758.6مليون  ( حنر  أمريكي ديسمب     31مليون دولار 

أما  2023 الموجودات.  تاري    خ    مجموع  بلغ    2024مارس    31حنر  )مليون    2,575.5فقد  ي 
مليون دولار    6,849.6دينار بحرين 

) ي )   2,553.6مقابل   أمريكي
( حنر تاري    خ   6,791.4مليون دينار بحرين   %. 0.9بلغ    بارتفاعأي    –  2023ديسمب     31مليون دولار أمريكي

ي بورصة لندن للمعادن  
 
كة بانخفاض الأسعار ف للرب  ع الأول من العام   سنوي  % على أساس8انخفاض بلغ  )وتأثرت إيرادات وأرباح الشر

 (. 2024% على أساس سنوي للرب  ع الأول من العام 27)انخفاض بلغ  وأسعار العائدات الأعلى ( 2024

 ]بناءً على معلومات السوق  [  أبرز أحداث الصناعة

ي السوق )+  ▪
 
ي الاقتصاد العالمي والطلب ف

 
 % على أساس سنوي( 5تعاف

o  الفائدة. ويستعد الإنتاج الصناعي للعودة إلى العالمي مستقر بشكل أفضل من المتوقع، حنر مع ارتفاع أسعار  الاقتصاد 

ات الرئيسية توقعات إيجابية. وبينما يتجه التضخم نحو الانخفاض،  التقدم   إلا أنمستوياته الطبيعية حيث تظهر المؤشر

 .أبطأ مما كان متوقعًا نتيجة لاستمرار المخاطر المتعلقة بأسعار الطاقة وتقلبات تكاليف الشحن

o الكهربائية والمركبات  المتجددة  الطاقة  قطاعات  ي 
ف  ايد  المبر  بالنمو  مدفوعة  الطلب  نمو  الصي    ارتفع    حيث  تتصدر 

 .% على أساس سنوي9بنسبة   لألمنيومل  ا هاستهلاك

o  ي مع ارتفاع الطلب بنسبة ق الأوسط بمناخ إيجاب 
ي  7تتمتع منطقة الشر

% على أساس سنوي مدفوعًا بارتفاع الاستهلاك ف 

 .% على أساس سنوي(8% على أساس سنوي( والمملكة العربية السعودية )14دولة الإمارات العربية المتحدة ) 

o   العام الرابع من  الرب  ع  ي 
ف  ا 
ً
اقتصادها ركود ا، حيث شهد 

ً
ا صارخ

ً
تناقض اليورو  منطقة  مواجهة  2023تشهد  ي 

ف  ، واستمر 

ي الرب  ع الأول من العام 
 .% على أساس سنوي2مما انعكس على انخفاض الطلب بنسبة   –  2024الصعوبات ف 

o   ي الولايات المتحدة بسبب ضغوط التضخم، حيث انخفض بنسبة
 % على أساس سنوي. 2يستمر تباطؤ الاستهلاك ف 

 

 التوترات الجيوسياسية % على أساس سنوي(، إشارات متضاربة وسط 3الإنتاج العالمي من الألمنيوم )+  ▪

o   ي مقاطعة يونان، فقد
ي بسبب نقص الطاقة الكهرومائية. وعلى الرغم من إعادة تشغيل المصاهر ف 

تراجع نمو الإنتاج الصين 

 .% على أساس سنوي4ارتفعت إمدادات الألمنيوم الصينية بنسبة 

o  + ي العرض بنسبة
ا ف  ق الأوسط ارتفاعً ي  29% على أساس سنوي، مدعومًا بزيادة الانتاج بنسبة  4شهدت منطقة الشر

% ف 

 .المملكة العربية السعودية

o   ي بنسبة ا إلى حد كبب  بزيادة إنتاج المصاهر الروسية2ارتفع الإنتاج الأوروب 
 .% على أساس سنوي، مدفوعً

o ا بلغت نسبته  شهدت
ً
الزيادة من  % على أساس سنوي، ويرجع ذلك بشكل أساسي إلى 1قارة أمريكا الشمالية ارتفاعًا طفيف

ي الولايات  5المصاهر الكندية بنسبة  
ي هذه القارة جزئيًا بإغلاق مصهر نيو مدريد ف 

ي حي   تأثر النمو ف 
% على أساس سنوي، ف 

 .% على أساس سنوي(13- المتحدة )
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o   ا قدره
ً
، وعجزًا قدره    47يشهد السوق العالمي حاليًا فائض ي مع احتساب الصي  

ي دون    218ألف طن مبر ألف طن مبر

ي تعقيد ظروف  
 
ي فرضتها كل من الولايات المتحدة والمملكة المتحدة على روسيا ف

ة النر احتسابها. وتساهم العقوبات الأخب 

اد  ي بورصة    العرض والطلب. ]تشمل هذه العقوبات حظر استب 
 
كات الروسية ف ا على أنشطة الشر

ً
الألمنيوم الروسي وقيود

لندن للمعادن، حيث يتم تخزين جزء كبب  من الألمنيوم الروسي )تصل مخزونات بورصة لندن للمعادن من المنتجات  

 % من إجمالىي المخزون([.  91ذات المنشأ الروسي إلى 

 أسعار بورصة لندن للمعادن والعائدات الأعلى  ▪

o   ي يشهدها السوق فيما يخص التضخم وتدابب  دعم السياسات إلى انخفاض أسعار بورصة لندن
أدت حالة عدم اليقي   النر

ي الرب  ع الأول من عام    2,200للمعادن إلى  
 
/طن ف ا بنسبة  2024دولار أمريكي

ً
% على أساس سنوي.  8، وهو ما يمثل انخفاض

بي     الأسعار  )أدب    2,110وتذبذبت  /طن  أمريكي ي  دولار 
 
ف مستوى  و 2024يناير    22  )أعلى    2,337(  /طن  أمريكي دولار 

ي 
 
 .(2024يناير  2مستوى ف

o  اوح عند مستويات منخفضة تبلغ حوالىي
ي )بزيادة نسبتها  0.5ما زالت مخزونات بورصة لندن للمعادن تبر مليون طن مبر

 .% على أساس سنوي(5

o   بينما روتردام  ميناء  لمؤشر  الأعلى  العائدات  ارتفعت   : الإقليمي المستوى  على  الأعلى  العائدات  أسعار  تتباين 

الأساسية  أسعار انخفضت   اليابان  ئ  بالتيمور   مؤشر مواب  انهيار جش  أن يؤدي  المتوقع  . ]من  الأمريكي الأوسط  والغرب 

] ي الغرب الأوسط الأمريكي على المدى القصب 
 .مؤخرًا إلى رفع أسعار العائدات الأعلى ف 

ة المقبلة  ي الجوانب البيئية والاجتماعية والحوكمة وتضع خططها للفبر
 
 البا تحتفل بإنجازاتها ف

 السلامة أولا. السلامة دائمًا  ▪

o  كةإطلاق " على مستوى الشر  . حملة "رمضان آمن وصحي

 تمكي   الموظفي   والموظفات  ▪

o  . ي ي إدارة النفايات من جامعة الخليج العرب 
 حصول تسعة موظفي   على شهادة الدبلوما المهنية ف 

o   ا استثنائيًا، من بينهم  12تكريم
ً
 سيدات، بجائزة "الموظف الملهم للعام".   6موظف

ي مجال  ▪
 
 الإنتاج المستدام للألمنيوم الريادة ف

o   للمنتدى، وذلك التابع  المتقدم  التصنيع  التعاون مع مركز  العالمي بهدف  المنتدى الاقتصادي  اكة مع  اتفاقية شر توقيع 

ي مجال التصنيع المستدام والمبتكر.  تعزيزًا 
كة رائدة ف   لمكانة البا كشر

o   .ي مواقع مختلفة داخل البا
 العمل جارٍ على تركيب نظام توليد الطاقة باستخدام الألواح الشمسية الكهروضوئية ف 

 2024أهداف البا للعام   ▪

o   ،كة الشر اتيجية  اسبر ي 
ف  التغيب   إحداث  اتيجية: 

الاسبر وتطوير  السلامة،  لممارسات  المستمر  التحسي    السلامة:  مرآة 

ي الكفاءة، وتعزيز وصقل المهارات: تمكي   رأس المال  
ي التقنيات الرقمية لمزيد من التحسينات ف 

والحصالة الرقمية: تبن 

امج التدريبية المصممة خ  ي من خلال الب   . صيصًا لاحتياجات الموظفي   والموظفاتالبشر
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 بناء من أجل المستقبل  ▪

o   ي
 
الرابع بمحطة الطاقة الخامسة يسب  وفق الخطة الزمنية الموضوعة ومن المخطط استكماله ف وع مجمع الطاقة  مشر

 . 2024الرابع من العام  الرب  ع

ي البا 
 
 أبرز أحداث الأداء التشغيلىي ف

يًا، بزيادة قدرها    363,283تجاوز حجم المبيعات   ▪ ا مبر
ً
يًا،    405,893% على أساس سنوي، بينما ارتفع الإنتاج إلى  1طن ا مبر

ً
طن

 .% على أساس سنوي2مما يعكس نموًا بنسبة  

منتجات   [% على أساس سنوي10يعادل زيادة بنسبة + من إجمالىي الشحنات، أي ما   %70 بلغ معدل مبيعات القيمة المضافة ▪

ي الرب  ع الأول من العام    252,772القيمة المضافة: بلغت  
 
يًا ف ا مبر

ً
ي الرب  ع الأول من عام   230,491مقابل    2024طن

 
يًا ف ا مبر

ً
طن

2023[ . 

ة   ▪ كة بابكو إنرجب   تتمب   بثبات هيكلة الأسعار خلال فبر أبرمت البا اتفاقية لتوريد الغاز الطبيعي للسنوات العشر القادمة مع شر

    دولار أمريكي لكل مليون وحدة حرارية بريطانية.   4السنوات الخمس الأولى عند 

ي لخط الصهر السادس، حيث تشمل بالإضافة   ▪
كة الإمارات العالمية للألمنيوم اتفاقية شاملة لخدمات الدعم التقن  وقعت البا وشر

ي الجوانب التشغيلية.  
ي خدمات مراقبة الأداء والخدمات الاستشارية ف 

 إلى الدعم التقن 

ونيةبلغت مدخرات برنامج   ▪ مليون دولار أمريكي لمجموع المدخرات المراد   60دولار أمريكي مقابل  مليون   29 الحصالة الإلكبر

 الوصول لها بنهاية العام الجاري. 

 

ة المدى    ]بناءً على معلومات السوق  [توقعات سوق الألمنيوم: حالة عدم اليقي   تخيم على التوقعات قصب 

o  :مازالت المخاوف بشأن التضخم المستمر ومدى فعالية تدابب  الدعم    ظروف غب  مؤاتية تواجه الوضع الاقتصادي العام

لندن   بورصة  أسعار  ارتفاع  من  الدولار  فيه قوة  تحد  قد  الذي  الوقت  ي 
ف  الألمنيوم.  بظلالها على سوق  ي 

تلقر الحكومية 

   .للمعادن

o   :ي الطلب
 
ي خفض أسعار الفائدة    التوازن الدقيق ف

على الرغم من أنشطة إعادة التخزين الأولية، إلا أن ثقة المستهلكي   ف 

. ويظل   ي الطلب، وانحسار تأثب  التحسن الأخب 
اجع، مما قد يؤدي إلى تجدد الانخفاض ف  ي البر

على المدى القصب  آخذة ف 

ي  قطاع السيارات هو المحرك الرئيسي للطلب، على الرغم من التوقعات ب
ي الرب  ع الثاب 

ا ف 
ً
أن يظل الطلب الإجمالىي منخفض

 .2024من عام 

o  :ي البحر الأحمر، أدى استقرار أسعار الشحن    التوترات الجيوسياسية وتقلبات أسعار الشحن
رغم استمرار الاضطرابات ف 

العرض    يمكنه أن يؤثر على حركة 
ً
 مجهولا

ً
الجيوسياسية عاملا التوترات  الطلب. وتظل  كب   مرة أخرى إلى 

البر إلى تحول 

ي السوق
 .والطلب ف 
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o  :اوح أسعار بورصة لندن للمعادن بي    توقعات أسعار بورصة لندن للمعادن
دولارًا أمريكيًا/طن    2,250من المتوقع أن تبر

 .دولارًا أمريكيًا/طن على المدى القريب 2,350و

 البا ... آمنة ومستدامة وناجحة 

، الاستدامة دائمًا  ▪
ً
 تحقيق الريادة: السلامة أولا

o   ي الصفري بحلول
  ، تسع البا لتضمي   مبادئ الاستدامة 2060تماشيًا مع هدف مملكة البحرين بالوصول للحياد الكربوب 

الأثر   من  للتقليل  وذلك  التشغيلية،  عملياتها  جميع  ي 
 
تسليم  ف إلى   

ً
الخام ووصولا المواد  توريد  من  بدءًا  لعملياتها  ي 

البينئ

 .المنتجات

 التشغيلىي والنمو  ▪
 التمب  

o   ي لعام
النهابئ الإنتاج  ي 

 
ي وتحقيق    1,620,665والذي بلغ    2023تجاوز صاف ونية   هدف طن مبر الإلكبر الحصالة    برنامج 

  ( 2026مليون دولار أمريكي بنهاية عام  150مليون دولار أمريكي ) مقابل تحقيق إدخار    60للعام الجاري وهو إدخار مبلغ  

كة من مادة الألومينا.   مواصلة السعي لتأمي   موارد المواد الخام لتلبية ثلث احتياجات الشر

 توسيع القدرات وتعزيز الكفاءة  ▪

o   ي مبادرة استدامة الألمنيوم وإيكوفاديس من أجل دخول أسواق جديدة وزيادة
كة على شهادبر الاستفادة من حصول الشر

 منتجات القيمة المضافة.    مبيعات

o   وع مجمع الطاقة الرابع بمحطة الطاقة الخامسة بحلول الرب  ع الرابع من العام وع حديقة الطاقة   2024استكمال مشر   ومشر

ي من العام نفسه
 .الشمسية بحلول الرب  ع الثاب 

o )ا
ً
وع خط الصهر السابع سابق   .مراجعة دراسة جدوى المرحلة الثالثة ل  "الخط البديل المطور" )مشر

كة خلال الرب  ع الأول من العام   ا على أداء الشر
ً
: 2024وتعليق

ً
كة البا خالد الرميحي قائلا  ، صرح رئيس مجلس إدارة شر

ي الرب  ع الأول من العام 
 التشغيلىي نتائج جيدة ف 

امنا الثابت نحو التمب   ، على الرغم من الظروف غب   2024"لقد حققنا بفضل البر 

ي الواقع، لو بقيت  
ي شهدها السوق وانخفاض أسعار بورصة لندن للمعادن. وف 

سعار والعائدات الأعلى عند  هذه الأ المؤاتية النر

ي الرب  ع الأول من عام 
 . المنصرم، لكان من المؤكد أن نحقق أداءً أقوى خلال الرب  ع 2023مستوياتها ف 

ي يشهدها  
ي بورصة لندن للمعادن والمدفوع بالطفرة النر

ي موقع ريادي للاستفادة من الارتفاع الحالىي للأسعار ف 
إن هذا الأداء يضعنا ف 

ي قدمًا بمرونة والاستفاد
ننا من المض 

ّ
اتيجية يمك نا على أولوياتنا الاسبر ي العالم. وعلاوة على ذلك، فإن تركب  

ة  الطلب على الألمنيوم ف 

ي عام من الفر 
 ".  2024ص المستجدة ف 

  :
ً
كة علىي البقالىي قائلا

 ومن جانبه، قال الرئيس التنفيذي للشر
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نا  ، إلا أن تركب   ي تسود المناخ الاقتصادي العالمي
ي ظل التحديات النر

 
ي يمكننا التحكم بها،  يظل "ف

منصبًا على جوانب الأعمال النر

ي البا، 
 
ي جميع أفراد فريق العمل ف

، المدعوم بتفاب  كب  
سوف  وهي السلامة، وكفاءة العمليات، وتحسي   هيكلة التكاليف. وهذا البر

ي ظل
 
ننا من تحقيق النجاح حنر ف

ّ
 هذه الظروف الاقتصادية الصعبة".    يمك

ا هاتفيًا يوم الأربعاء الموافق  
ً
كة اجتماع ي تمام الساعة الثانية    2024مايو    15ومن المقرر أن تعقد إدارة الشر

 
ظهرًا بتوقيت    والرب  عف

كة خلال الرب  ع الأول من العام   اتيجية  2024مملكة البحرين لمناقشة الأداء المالىي والتشغيلىي للشر كة الاسبر ، واستعراض أولويات الشر

 لما تبقر من العام الجاري. 

 انتهى

 التعليق على الصورة  
 صورة جماعية 

 
كة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. )البا(   نبذة عن شر

 [ ALBH]رمز التداول: 
 

ي صناعة الألمنيوم: 
 
ي سنويًا )  1.62بإنتاج يتجاوز    رائدة عالميًا ف ي  2023مليون طن مبر

عد البا أحد مصاهر الألمنيوم الرائدة ف 
ُ
(، ت

كة بسجل حافل من التمب   على مدى أكبر من   ي العمليات التشغيلية، والسلامة، والمسؤولية البيئية،    50العالم، وتفخر الشر
عامًا ف 

 والتنمية المجتمعية. 

يك موثوق:  ي شكل منتجات معيارية    شر
كة بإنتاج الألمنيوم عالىي الجودة ف 

تعتب  البا أحد أركان اقتصاد مملكة البحرين، وتقوم الشر

ي أوروبا )زيورخ( وآسيا    270وأخرى ذات قيمة مضافة يتم تصديرها إلى أكبر من  
 حول العالم. ومن خلال مكاتب مبيعاتها ف 

ً
عميلا

ي 
كة التابعة لها ف  ي كل  )سنغافورة( والشر

. كما أن البا مدرجة ف  يك موثوق على الصعيد العالمي  الولايات المتحدة الأمريكية، فإن البا شر

كة ممتلكات البحرين القابضة ش.م.ب. )مقفلة(   من بورصة البحرين وسوق لندن للأوراق المالية، والمساهمون فيها هم كل من شر

كة سابك للاستثمارات الصناعية ) 69.38) م البا بأعلى المعايب  الدولية مما أهلها  10(، والجمهور العام ) %20.62%(، وشر  
%(. وتلبر

)أمن المعلومات(،    27001)البيئة(، وآيزو    14001)الجودة(، وآيزو    9001للحصول على شهادات دولية مرموقة مثل اعتماد آيزو  

المهنية(، وآيزو    45001وآيزو   العمليات الأمنية  18788)الصحة والسلامة  المسؤول عب   )إدارة  بالتصنيع  امها   
البر البا  (. كما تظهر 

)نظام إدارة استمرارية الأعمال(،    22301)إدارة الجودة لصناعة السيارات(، وآيزو    IATF 16949شهادات مرموقة مثل شهادة معيار  

ي معياري الأداء وسلسلة العهدة من مبادرة استدامة الألمنيوم )
كة على  (. ويتعزز هذASIبالإضافة إلى شهادبر ام بحصول الشر ا الالبر 

ي تمثل  
ي تضع البا ضمن قائمة النخبة والنر

ي للاستدامة من منظمة إيكوفاديس والنر
ي  1شهادة التصنيف البلاتين 

كات النر % من الشر

 شملها التقييم على مستوى العالم. 

ي الاستدامة: 
 
ق الأوسط، تعتب  البا القلب النابض لقطاع صناعات الألمنيوم التحويلية    الريادة ف ي الشر

باعتبارها أول مصهر للألمنيوم ف 

امها بالمسؤولية الاجتماعية، تبلغ   ي إطار البر 
ي الناتج المحلىي الإجمالىي للمملكة. وف 

ي مملكة البحرين، وتساهم بشكل كبب  ف 
المزدهر ف 

ي البا  
ي تدريب وتطوير موظفيها. ومن جانب  2023% ) 86نسبة البحرنة ف 

كة بكثافة ف  ( من إجمالىي القوى العاملة، كما تستثمر الشر

ي دعم منطقة الصناعات التحويلية للألمنيوم، 
وبالتالىي تعزيز مساهمة القطاعات غب  النفطية    آخر، تضطلع البا بدور مهم ورئيسي ف 

ي الناتج المحلىي الإجمالىي لمملكة البحرين. ونظب  مب
ي إنتاج الألمنيوم بطريقة مسؤولة، حصلت البا على التقدير والتكريم  ف 

ادراتها ف 

ي البحرين من حيث تقييم الجوانب البيئية والاجتماعية والحوكمة من 
كة ف   ESGمن خلال العديد من الجوائز، منها جائزة أفضل شر
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Invest  وشهادة ،SafeGuard  ( يتاس و فب  كة بب  ي النظافة والصحة العامة والسلامة من شر
 
(، وجائزة  Bureau Veritasللتمب   ف

كات من مجلة   . Ethical Boardroomحوكمة الشر

كات، أطلقت البا خارطة طريق شاملة للجوانب البيئية   ي الممارسات البيئية والمساهمات الاجتماعية وحوكمة الشر
 
ها ف وتتويجًا لتمب  

ي عام  
 
:    2022والاجتماعية والحوكمة ف اتيجية، وهي أولويات اسبر الكربون،  1تركز على ست  إزالة  النظيفة والألمنيوم  2(  الطاقة   )

  ، الاقتصاد 3الأخصر  التحويلية،    (  الألمنيوم  وصناعة  ،  4الدائري  الموظفي   رفاهية  تعزيز  اكات،  5(  والشر التعاون  الشفافية  6(   )

والتنمية   والاستدامة  البيئة  على صعيد  المشاري    ع  من  العديد  ي 
 
ف البا  استثمرت  تأسيسها،  ومنذ  المتطلبات.  واستيفاء  والاتصالات 

ي كان لها أثر إ 
ي بالغ على المجتمع. ويمثل مصنع معالجة بقايا بطانة خلايا الصهر دون ترك أي  الاجتماعية والاقتصادية، والنر يجاب 

وع حديقة الطاقة الشمسية المرتقب لتوليد    37.5والبالغة تكلفته    – الأول من نوعه    – مخلفات   ، وكذلك مشر مليون دولار أمريكي

وع مجمع الطاقة ا   6أكبر من   كة  ميغاوات من الطاقة النظيفة، إلى جانب مشر ا من مبادرات الشر
ً
لرابع بمحطة الطاقة الخامسة، بعض

ي الصفري بحلول عام  
وذلك تحت قيادة صاحب السمو الملكي ولىي العهد رئيس    2060الملموسة لتحقيق أهداف الحياد الكربوب 

 مجلس الوزراء حفظه الله.  

امها بالاقتصاد الدائري والألمنيوم ي خطوة مهمة نحو تحقيق أهدافها المتعلقة بالجوانب البيئية والاجتماعية والحوكمة، لا سيما البر 
 وف 

مايو   ي 
ف  البا  الإنتاج    2024الثانوي، طرحت  :    EternAlخط  ي منتح  يشمل  الكربون، والذي  الألمنيوم منخفض  لمنتجات  الجديد 

EternAl-30 وEternAl-15 15% و30، اللذين يحتويان على .  % من المحتوى المعاد تدويره على التوالىي

 ودائمًا: 
ً
... السلامة دائمًا" على أن سلامة وصحة الموظفي   وعمال المقاولي   هي أولوية    السلامة أولا

ً
يؤكد شعار البا "السلامة أولا

ي السلامة بلغ  
كة من تسجيل رقم قياسي ف  ي سبتمب     30قصوى. وتمكنت الشر

مليون ساعة عمل آمنة دون أي إصابة مضيعة للوقت ف 

ي تاريخها. وتتمتع الشر   2022
ي مجالات السلامة والصحة، حيث استحقت  وذلك لأول مرة ف 

كة بسجل حافل على المستوى الدولىي ف 

 ( الحوادث  لمكافحة  الملكية  الجمعية  الرئيس من  بالجائزة  RoSPAالحصول على جوائز مرموقة عديدة مثل جائزة  نظب  فوزها   )

، وجائزة السلامة الدولية التوالىي  سنوات على 
نجوم من قبل مجلس السلامة    4مع الاستحقاق إلى جانب تصنيف    الذهبية لعشر

  . ي الأمريكي
 عن العديد من الجوائز من مجلس السلامة الوطن 

ً
، فضلا ي

يطاب   الب 

وع مجمع الطاقة الرابع بمحطة الطاقة    5مشر

توسعة  إلى  الرابع  الطاقة  وع مجمع  تبلغ    يهدف مشر إنتاجية  بقدرة  الخامسة، ويتمب    الطاقة  الطاقة    680.9محطة  ميغاوات من 

بكفاءة عالية مقارنة بالتوربينات    – وهو جزء من هذه التوسعة    –   Jباستخدام تقنية الدورة المركبة. ويتمب   التوربي   الغازي من الفئة  

ي الطاقة الثالثة والرابعة. وسيعزز مجمع الطاقة الرابع القدرة الإجمالية لمحطة الطاقة الخامسة إلى  
ي محطنر

  2,481المستخدمة ف 

ي الرب  ع الرابع من عام  
ي    0.5ت الغازات الدفيئة بمقدار  ، إلى جانب تقليل انبعاثا 2024ميغاوات مع استكماله المقرر ف 

طن من ثاب 

 تاجه. أكسيد الكربون لكل طن من الألومنيوم يتم إن

ي باور وسيبكو
يات والبناء والتشغيل عب  مختلف مراحل    IIIوتتولىي مجموعة ميتسوبيسر

مسؤولية أعمال التصميم والهندسة والمشبر

وع.  ي المشر
ي أول إشعال لأحدث توربي   غازي ف 

ي شهر أبريل الماض 
وع. وكانت البا قد حققت ف   المشر

اك أصحاب المصلحة / الأطراف   المعنية خطة البا لإشر

ي والجهات المعنية  
ي ذلك مختلف فئات المجتمع البحرين 

البا الأولوية للتواصل المفتوح مع جميع الأطراف المعنية، بما ف  تعطي 

المصلحة،   اك أصحاب  البيئية والاجتماعية. ومن خلال خطتها لإشر ي والاجتماعي  بالجوانب 
البينئ الأثر  كة على معالجة  الشر تعمل 

ي عب  "دليل سلوك العمل"،   لعملياتها، ووضع الضوابط اللازمة للحد من تأثب  عملياتها التشغيلية. كما تمتلك البا آلية للتظلم الخارج 

كة.  مما يتيح للأطراف المعنية والجمهور العام التعبب  عن مخاوفهم وتقديم ملاحظاتهم إزاء أي م  وضوع متعلق بعمليات الشر



 

 

: المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي مخصصة للنشر في وسائل الإعلام فقطإخلاء المسؤولية  
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اك أصحاب المصلحة  امسح رمز الاستجابة الشيعة أعلاه للاطلاع على خطة البا لإشر

ي    آلية التظلم الخارجر
 

ي والمسؤولية البيئية. وبإمكان جميع الأطراف المعنية من الموظفي   وعمال المقاولي   والجمهور  
ر
تعطي البا الأولوية للسلوك الأخلاف

البيئية   بالآثار  المتعلقة  التعبب  عن مخاوفهم  أو  البا،  ي 
 
ف العمل  لدليل سلوك  أي مخالفات محتملة  عن  بشكل شي  الإبلاغ  العام 

كة عن طريق  والاجتماعية لعمليا  البا ت الشر ي 
 
اهة ف الب   اللغات على مدار  خط  ، حيث يعمل هذا الخط الساخن والمستقل متعدد 

الرسمي   ي 
وب  الإلكبر موقعها  أو  كة  للشر الداخلية  الشبكة  خلال  من  أو  ي 

المجاب  الهاتف  رقم  عب   إما  الأسبوع،  أيام  وطوال  الساعة 

www.albasmelter.com  . 

 

ي   امسح رمز الاستجابة الشيعة أعلاه للاطلاع على آلية التظلم الخارجر

 لمزيد من التفاصيل، يرجر الاتصال ب : 

 إيلي   هلال 

كة   مدير إداري لعلاقات المستثمرين والتأمي   وسكرتارية الشر

                                                 +(973) 1783  5100 هاتف: 

 : ي
ون     eline.hilal@alba.com.bh بريد إلكبر

:  الموقع ي
ون   www.albasmelter.com الإلكبر

 تابعونا على: 

www.twitter.com/Alba4World  
www.facebook.com/Alba4World 

www.instagram.com/Alba4World  
www.linkedin.com/company/aluminium-bahrain 

www.youtube.com/Alba4World  
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https://www.albasmelter.com/
mailto:eline.hilal@alba.com.bh
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https://www.twitter.com/Alba4World
https://www.facebook.com/Alba4World
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